
  1-11/2008. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2008. szeptember
24-én (szerda) 1430 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak  :   Halász István polgármester,  Barnáné dr.  Jámbor Dominika,
Franzné  Lakner  Éva,  Szabóné  Hebők  Anikó,  Szurokné
Gauder Ágota, Zámbó András képviselők (6 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Egyéb  meghívottak  részéről  jelen  van: Racsmány  János  köztisztviselő,
Horváth Éva

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Baricz  László,  Halblönder  József,
Kern István, Kovács Mihály képviselő(4 fő)

N a p i r e n d   e l ő t t :

Halász István polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja  az  ülés  határozatképességét,  mivel  10  fő  képviselő  közül  6  fő
képviselő jelen van.
Bejelenti,  hogy a  mai  ülés jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné ig.  főelőadó.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Szabóné Hebők Anikó képviselőt,  amely
javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
A mai rendkívüli ülés a napirend fontosságára való tekintettel telefonon került
összehívásra.  Javaslatot  tett  az ülés napirendjére. Javasolja,  hogy a 2008. évi
költségvetési rendelet módosítását tűzze napirendre a Képviselő-testület. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:



83/2008.(IX.24.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének 
elfogadása.

A Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2008. szeptember 24-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Előterjesztés az önkormányzat 2008. évi költségvetéséről szóló 
     1/2008.(III.4.) rendelet módosítására.
     Előadó: Halász István polgármester

2./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Előterjesztés az önkormányzat 2008. évi költségvetéséről szóló 
     1/2008.(III.4.) rendelet módosítására.
     Előadó: Halász István polgármester
   
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Úgy látja, hogy az önkormányzat korábban
meghozott döntéseinek következményei végett kell a rendeletet módosítani.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Célszerű  beadni  az  ÖNHIKI  II.
ütemére a pályázatot. Egyeztetések voltak, ahol meghatározták az irányvonalat,
amit  követniük kell.  2 lehetőség volt,  vagy a csőd,  vagy a saját  hatáskörben
megteendő  intézkedések  végrehajtása.  Egyes  könyvelési  tételek  nem  voltak
megfelelő helyen, ezt ki kellett javítani. Mára a könyvelési tételek a megfelelő
helyre kerültek, így be tudják adni az ÖNHIKI-t, mert jogosultak vagyunk rá.
Az inkasszóval elvitt összeget is vissza fogjuk kapni. Talán helyre fog kerülni az
önkormányzat.

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
önkormányzat  2008.  évi  költségvetéséről  szóló  1/2008.(III.4.)  rendeletét
módosító rendelet-tervezetet az előterjesztéssel együtt fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenvélemény  és
tartózkodás nélkül megalkotta a

4/2008.(IX.24.) 
Az önkormányzat 2008. évi költségvetéséről szóló 
1/2008.(III.4.) rendelet módosításáról szóló
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R E N D E L E T É T

A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

Halász  István  polgármester: Megállapította,  hogy  Kunbaja  község
Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megalkotta  Kunbaja  község
Önkormányzat  Képviselő-testületének  4/2008.(IX.24.)  rendeletét  a  2008.  évi
költségvetéséről szóló 1/2008.(III.4.) rendelet módosításáról. 
A rendelet kihirdetésre került 2008. szeptember 24-én.

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Egyebek.

Halász  István  polgármester: Az  önkormányzat  pályázaton  nyert  egy  17
személyes  autóbuszt.  El  kell  dönteni,  hogy mi  legyen az  önkormányzat  régi
autóbuszával, mert 2 buszt fenntartani költséges, és felesleges.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Felesleges kettőt fenntartani, el  kell
adni a régi buszt.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Értékesítsék a régi buszt.

Zámbó András képviselő: Egyetért az értékesítéssel.

Franzné Lakner Éva képviselő: Egyetért az értékesítéssel.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

84/2008.(IX.24.) öh.  H a t á r o z a t
Autóbusz értékesítése

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a
tulajdonában lévő IKARUS típusú autóbuszt piaci áron értékesítésre felajánlja. 

A Képviselő-testület  kéri  a  polgármester  urat,  hogy az  eladással  kapcsolatos
intézkedést  mielőbb  tegye  meg,  és  egyúttal  felhatalmazza  a  polgármestert  a
legjobb ajánlatot tevő vevővel az adás-vételi szerződés aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
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Zámbó András  képviselő: Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy az  Oázis
vendéglő  konyhája  2008.  év  végéig  főz.  Korábban  úgy  tájékoztatta  az
önkormányzatot, hogy csak szeptember 30-ig főznek. Időközben úgy alakult a
helyzet, hogy év végéig tudnak főzni.

Halász István polgármester: Jelenleg az étel minősége nem megfelelő.

Franzné Lakner Éva képviselő: Megerősíti, hogy az étel minősége nem jó, az
idősek is panaszkodnak.

Zámbó András képviselő: Ígéretet tesz arra, hogy javítani fognak a minőségen,
viszont kénytelen árat emelni október 1-től 550 Ft-ra.

Halász István polgármester: 500,- Ft-ból is ki kell tudni hozni egy ebédet.

Zámbó  András  képviselő: A  környező  településeken  mindenhol  550,-  Ft  az
ebéd.

Halász  István polgármester: A szociális  étkeztetés  szabályozását  is  meg  kell
oldani október 1-től.

Franzné  Lakner  Éva  képviselő: Kovácsné  többféle  variációt  is  kiszámolt  a
szociális étkeztetésre.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Úgy tudja, hogy 473,- Ft-ot számolt ki.
Véleménye szerint adjanak lehetőséget Zámbó Andrásnak év végéig. Ha az étel
minősége is megfelelő lesz, mindenki jól jár.

Szép Katalin jegyző: Arról volt szó, hogy október 1-től nem főznek, ezért az
étkeztetés átkerül az óvodai konyhára.

Halász  István  polgármester: A  Képviselő-testület  1  fő  közalkalmazott
létszámleépítéséről  határozott,  így  Szűcsné  nem  tud  átmenni  belső
átcsoportosítással a konyhára.
Egyetért  azzal,  hogy  az  Oázis  vendéglő  december  31-ig  főzzön  azzal  a
feltétellel, hogy javítanak az étel minőségén.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Javasolja,  hogy Zámbó úr végezzen
számításokat, hátha át tudná venni Szűcsnét.

Zámbó András képviselő: Nincs szüksége emberre.

Halász  István  polgármester: Az  óvodai  konyha  mínuszos,  nem  tudják  a
munkabért sem kitermelni.
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Javasolja,  hogy  hasonlóan  a  korábbi  időszakhoz,  Zámbó  András  vállalkozó
2008.  december  31-ig  kapjon  lehetőséget.  Ezen  idő  alatt  meg  kell  oldani  a
szociális étkeztetés szabályozását, valamint az étel minőségének javítását.

Szép Katalin jegyző: Javasolta, hogy kössenek új megállapodást az október –
decemberi időszakra a szociális étkeztetésre.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

85/2008.(IX.24.) öh.  H a t á r o z a t
Szociális étkeztetés biztosítása

1./  Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elfogadta  a
Polgármester  szociális  étkeztetéssel  kapcsolatos  előző  évekre  vonatkozó
intézkedéseit.

2./  A  Képviselő-testület  úgy  határozott,  hogy  a  szociális  étkeztetéssel
kapcsolatosan,  a  menüétkeztetés  biztosításával  ismételten  a  Zámbó és  Társai
Challenger  Bt.  6435 Kunbaja,  Zalka u.  1.  szám alatti  „Oázis” melegkonyhás
vendéglátóipari üzletet (képviseletében: Zámbó András vállalkozó) bízza meg
2008.  október  1-től  2008.  december  31-ig.  A  vállalkozóval  kötött  szerződés
2008. december hónapban felülvizsgálatra kerül.

3./ A melegétel adagokat az önkormányzat 2008. október 1-től  2008. december
31-ig terjedő időszakban bruttó 550,- Ft-os áron vásárolja meg a vállalkozótól.
A Képviselő-testület felkéri a vállalkozót az ételek minőségének javítására. 

4./ A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt a vállalkozói szerződés elkészítésére, a
polgármestert a szerződés aláírására. 
A  Képviselő-testület  kéri  a  polgármestert,  hogy  a  döntésről  a  Családsegítő
Központ vezetőjét értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
             Szép Katalin jegyző

Racsmány János köztisztviselő: A Képviselő-testület  az 54/2008.(VII.16.) öh.
számú  és  59/2008.(VIII.7.)  öh.  számú  határozataiban  úgy  határozott,  hogy
bérleti  szerződést  köt  a  Caminus  Zrt-vel  a  Szabadság  téri  Iskola
fűtéskorszerűsítésére,  illetve  a  Szabadság  téri  Iskola  és  az  Óvoda
világításkorszerűsítésére.  A  Szemünk  Fénye  Program  Ellenőrzőtestülete
csatlakozási  kérelmünket  elutasította,  mivel  az  intézmény  fenntartója  nem
Önkormányzatunk. 

5



Mivel Önkormányzatunk nem jogosult csatlakozni a programhoz, így kérem a
Képviselő-testületet, hogy a fenti számú határozatait vonja vissza.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

86/2008.(IX.24.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi határozatok 
hatályon kívül helyezése

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  54/2008.(VII.16.)
öh. és az 59/2008.(VIII.7.) öh. számú határozatait hatályon kívül helyezi.

Utasítja a jegyzőt, hogy a határozatot a határozatok nyilvántartásában vezesse át.

Határidő: azonnal
Felelős: Szép Katalin jegyző

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1510 órakor bezárta.

Kmf.

Halász István   Szép Katalin
          polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Szabóné Hebők Anikó
képviselő
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